
  

 

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 28. april 2021 fra kl. 17.30–19.45 

Tilstede: Rikke Milan, Sisse, Maria S, Tina, Søren E, Lisbeth, Bendt, Stefan, Kaja, Mette, Palle, 

Maria F, Rikke Marcher, Nikolaj, 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

124 - 17.30-17.35 

Dagsorden  
 

Kan dagsordenen godkendes? 

• Punktet 129 budget 22/23 flyttes frem, så det tages efter punkt 
125 

125 - 17.35-17.50 

Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, nyt 
fra afdelingerne 
(I) 
 

Stillingsopslag og ansættelsessamtaler:  

• Holsted: Ansat indskolingsleder samt 1 lærer 

• Glumsø: Ansat 2 lærere, 1 barselsvikar - genopslag 
Status genåbning og test. 

• 9. årgang er 80% tilbage på skolen. Det er begrænset hvor 
mange årgange der benytter muligheden for udeundervisning 
på 5.-8. årgang. 

Dispensation til elevtal: 

• 1. klasse på afdeling Herlufmagle kommer op på 29 elever. 
 
Efter revurderingen i sprogvurderingerne 0. klasse er 96% løftet til 
at ligge i alderssvarende gruppe. 

 
Der er samarbejde med daginstitutionerne om at arbejde med 
fraværstruede børn. 

126 – 17.50-18.20 

Årsberetning 
(D) 

 

Arbejde videre med årsberetning – arbejdsgruppe (Mette, Nikolaj, 
Maria F, Rikke M) præsenterer deres tanker og forslag til tekst.  

• Forslag til punkter fra sidste møde: 
o Anderledes år, skolebestyrelsens arbejde i de skiftende 

retningslinjer, personalets arbejde i omskiftelige tider, 
elevernes store indsats i fjernundervisningen 

▪ Coronaens indflydelse på nye 
undervisningsmetoder  

o Brugertilfredshedsundersøgelsen: Større engagement 
blandt forældrene, flere der svarer. Stigende 
tilfredshed med skolen. 

o At vi er en søgt skole – tilførsel af elever 
o Aflysning af lejrskole 
o Økonomi – investeringer – PLC på Glumsø,  tildeling 
o Faglige indsatser – prioritering af at understøtte de 

faglige indsatser: UGR, læringsvejleder 
o Gammel Bygning i Herlufmagle er overtaget af 

kommunen. 
o Evt. konkurrencer som eleverne har deltaget i. 

 

• Endelig form og indhold til årsberetningen skal ligges fast.  



  

• Teksterne til hvert fokusområde – sendes til Rikke Milan senest 
i weekenden. 

• Rikke Milan og Lisbeth laver oplægget til hvad der skal siges, og 
hvordan det skal sættes op. 

127 – 18.20-18.30 

Mødedatoer til bestyrelsesmøder 
kommende skoleår, samt årshjul 
for 21/22  
(D/B) 

 

Vedkæftet er udkast til årshjul og mødedatoer for kommende 
skoleår. Har vi kommentarerer/ønsker til punkter på årshjulet eller 
kommentarer til de konkretet datoer?  

• Årshjulet med de udmeldte datoer – vedtages. 

128 – 18.30-18.50 

Mål i skolens virksomhedsaftale 
for 2021 og 2022 
(D/B) 

 

Drøftelse om mål i skolens virksomhedsaftale for de kommende år  

• Udkast til mål præsenteres på mødet: 

• Målene er som udgangspunkt de samme som i indeværende år 
– for at sikre den ”røde tråd” i skolen. Der er sat fokus på hvilke 
tiltag der sættes i værk, for at vi arbejder på at opnå målet. 

• Mål 1: Har fokus på faglige resultater 
o Der er sat faglige mål for 0., 3., 6. og 9. årgang. 
o Der er inddraget mål for udvalgte spørgsmål i 

brugertilfredshedsundersøgelsen 

• Mål 2 omhandler trivsel for både medarbejdere og elever 
          Nyt i år (det det ikke har kunne køre normalt i dette skoleår):  

o Plus håndværk – praktisk orienteret 
undervisningstilbud 

o Trivsels og fraværsvejledere 
o Lejrskoler  

• Mål 3: Brobygning til og fra skolen 
o Udviklingsarbejde med fokus på at træne selvkontrol 
o Folder til førskoleforældre: Godt at kunne 
o Kommende skoleår: Brugerundersøgelse til forældre i 

førskolen – hvordan de oplever tilfredshed med 
overgangen. 

o Nyt i brobygningen fra skolen: At 7. årgang fra 
skoleåret 22/23 deltager fast i projekt 
virksomhedsudfordringen 

• Mål 4: Innovation  
o Udvikling af Makerspace - innovationsværksteder 
o Skal arbejde med innovationsstrategi 

• Mål 5: Omhandler økonomi 
o Har prøvet konkret at anskueliggøre forskellen i 

tildelingsmodellen som bestyrelsen har påpeget – i 
antal kroner tildelt pr. elev til skolerne. Hvor 
Susåskolen ligger lavest i kommunen.  

• Virksomhedsplanen bliver også præsenteret for V-MED, som 
har mulighed for at komme med kommentarer. 

 
129 – 18.50-19.35 

Budget for 21/22 
(B) 

 

Henrik Bergman kommer og præsenterer udkast til budget for 
kommende skoleår: 

• Vi bruger ca. 2,5 mio mere i kommende år på 20.2 området ift. 
hvad der er tildelt området i det centrale budget. Det betyder 



  

at vi vil ”tære” lidt på den buffer der har været videreført fra 
skolens opstart. 

• På SFO området er der generelt fald i forældreindtægter. 
 
Budgettet for skoleåret 21/22 godkendes 
 

130 – 19.35-19.40 

Klumme 
(B) 
 

Skolebestyrelsen har valgt fast at informere forældre via skriv af 
klumme. Klummen skrives på skift af forældre i bestyrelsen, 
således alle skrive en klumme pr. år. 
 
Hvem skriver denne måneds klumme? 

• Rikke Marcher skriver den næste klumme 
 

131 – 19.40 -19.45 

Evt.  
 

• Forslag til overvejelse: At der afsættes tid til sammen til at 
lave årsberetningen – evt. på andre lokationer end en af 

afdelingerne. 
• Den 10/6 er skolebestyrelsens formandskab inviteret til 

dialogmøde med BSU 

 

Punkter til kommende møder 

– næste møde 9/6 på Holsted 

 

• Opsamling på samarbejdet med forældrerådene (først når vi 
kan være sammen fysisk) 

• Drøftelse kommende skoleårs indsatsområder og skolens 
virksomhedsaftale - Kommende skoleårs organisering 

• Drøftelse af indhold fra bestyrelsen på forældremøder i 
kommende skoleår 

• … 

 


